

Oktober 2020

Dasar Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika

Crown Holdings, Inc., melalui keluarga syarikatnya di seluruh dunia, komited untuk bertindak secara beretika dan bertanggungjawab dalam semua aspek operasi kami.

Kelestarian adalah nilai asas di Crown. Salah satu faktor utama Tatakelakuan Pembekal Crown adalah untuk memastikan bahawa pembekal kami memahami dan selari dengan nilai-nilai kelestarian kami. Kami mendorong pembekal kami untuk terus berusaha untuk melaksanakan prinsip pembangunan lestari seperti yang terdapat dalam Tatakelakuan Pembekal kami dalam operasi mereka dan dalam rantaian bekalan mereka.

Di Crown, komitmen terhadap alam sekitar adalah bahagian yang paling asas dalam falsafah perniagaan kami. Crown menyedari bahawa perlindungan kesihatan manusia dan alam sekitar adalah amalan perniagaan yang baik dalam memulihara sumber di samping melindungi pekerja, pelanggan, orang awam dan alam sekitar.

Mana-mana syarikat bertanggungjawab harus mempertimbangkan kemungkinan berlakunya kesan alam sekitar daripada proses pembuatan keputusan perniagaan harian di samping peluang pemuliharaan sumber semula jadi, pengurangan sumber, kitar semula bahan dan pengawalan pencemaran untuk memastikan udara dan air yang lebih bersih dan mengurangkan sisa pelupusan sampah. Crown mewajibkan pembekalnya menjalankan perniagaan sesuai dengan semua undang-undang alam sekitar yang berkaitan dan sangat mengesyorkan agar pembekalnya menerapkan amalan lestari dalam menjalankan operasi mereka untuk memulihara sumber semula jadi dan meminimumkan kesannya terhadap alam sekitar.

Crown mengharapkan pembekalnya menyokong dan menghormati perlindungan hak asasi manusia dan memastikan mereka tidak terlibat dalam pelanggaran hak asasi manusia. Crown mengharapkan pembekalnya mengikuti amalan pekerjaan yang diterima secara menyeluruh dan mengutamakan kesihatan dan keselamatan. Pembekal diharapkan dapat mematuhi semua undang-undang buruh yang terpakai, termasuk yang berkaitan dengan upah, kerja lebih masa, cuti, ketidakhadiran, kehilangan upaya, waktu kerja maksimum dan hak undang-undang untuk bekerja.

Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika

Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika merangkumi semua langkah yang telah ditetapkan dan diambil untuk memastikan penyumberan dilakukan secara beretika dan bertanggungjawab dari segi sosial dan terhadap alam sekitar. Kini, orang ramai semakin prihatin dari mana produk mereka berasal dan cara ia dihasilkan (sehinggalah ke sumber bahan). Syarikat telah didesak oleh pihak berkepentingan untuk mengatasi masalah ini atau perlu menghadapi kerosakan reputasi dan kemungkinan hukuman kawal selia. Selain itu, protes awam, tindakan kawal selia dan keprihatinan pelabur boleh menyebabkan kelewatan pengeluaran yang memakan belanja yang besar memandangkan pembekal berusaha untuk mendapatkan penggantian sumber yang lebih lestari dan beretika.

Matlamat Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika:

Objektif program Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika Crown adalah untuk mengenal pasti dan menghapuskan sebarang amalan negatif terhadap persekitaran dan sosial yang tidak selari dengan misi dan visi Crown.

Program Penyumberan Bertanggungjawab dan Etika Crown memberi tumpuan khusus terhadap bahan mentah dan perkhidmatan yang menjadi teras dan penting bagi perniagaan kami. Berikut adalah ringkasan matlamat program kami:

Matlamat Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika

- Menjelang tahun 2025, 75% bahan mentah teras dan pembekal perkhidmatan teras (mengikut perbelanjaan) telah dinilai dan mematuhi dasar dan keperluan Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika Crown
- Menjelang 2025, semua pembekal yang ditentukan oleh Crown sebagai berisiko tinggi di bawah piawaian Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika kami telah dinilai oleh audit pihak ketiga
- Menjelang 2030, 100% bahan mentah teras dan pembekal perkhidmatan teras (mengikut perbelanjaan) telah dinilai dan mematuhi dasar dan keperluan Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika Crown

Tuas Pelaksanaan Program Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika Crown:

Berusaha untuk mencapai kecemerlangan dan peningkatan berterusan adalah aspek penting cara Crown menjalankan perniagaan. Crown mendorong dan mengesyorkan pembekal untuk:

- Menambah baik produk dan/atau perkhidmatan mereka secara berterusan supaya dapat meningkatkan kualiti, mengurangkan kos dan mengurangkan kesan produk mereka terhadap alam sekitar.
- Menyimpan rekod rantai bekalan yang tepat.
- Mengenal pasti, menetapkan sasaran dan melaksanakan pelan tindakan untuk mengurangkan kesan alam sekitar di kawasan penggunaan air dan tenaga, pembuangan sisa kumbahan, pelepasan gas rumah hijau, penjana sisa, penggunaan tempat pembuangan sampah dan pembungkusan.
- Berusaha untuk mengurangkan jejak persekitaran mereka, komited untuk memperbaiki isu kelestarian secara berterusan dan menyokong pencapaian matlamat program kelestarian Crown.
- Membekalkan bahan mentah dari sumber lestari yang bersesuaian dengan keperluan proses pengeluaran Crown.

Proses penambahbaikan berterusan Program Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika Crown merangkumi penggunaan tuas pelaksanaan berikut dari semasa ke semasa:

- 1- Crown akan memperluas program penyumberan bertanggungjawab yang berterusan di peringkat global, mengutamakan kategori pembelian syarikat yang paling kerap dan/atau terbesar. Kategori ini merupakan bahagian terbesar daripada perbelanjaan keseluruhan kami. Perubahan kecil pada pembelian tersebut dapat mempengaruhi kesan yang ditimbulkan selain kemajuan syarikat.
- 2- Crown akan menggunakan peluang yang dihasilkan melalui rundingan kontrak baharu atau proses semakan/pembaharuan/penilaian semula untuk memasukkan kriteria berkaitan dengan sosial dan alam sekitar dalam keputusan penyumberan. Ini termasuklah, tetapi tidak terbatas kepada, memastikan Tatakelakuan Pembekal Crown difahami dan diterima dan sebarang pertanyaan yang diajukan melalui penilaian penyumberan kami.
- 3- Untuk barangan dan perkhidmatan teras yang dibeli oleh syarikat di bawah tetapan Crown, di mana berkemungkinan besar mempunyai kesan negatif terhadap sosial dan/atau persekitaran yang disebabkan oleh pengaruh salah satu faktor di bawah, Crown akan mempertimbangkan

CROWN Holdings, Inc.
770 Township Line Road
Yardley, PA 19067 USA



untuk menggunakan penilaian dan audit pihak ketiga:

- a. kekurangan peraturan dan penguatkuasaan undang-undang di rantau tempat sumber didapatkan.
 - b. Cabaran spesifik industri intrinsik dan risiko reputasi seperti yang dikenal pasti oleh pihak berkepentingan, akademik, industri dan organisasi masyarakat awam.
 - c. kekurangan pada ketelusan rantaian bekalan dan/atau pengesanan.
 - d. risiko kesinambungan bekalan input produk kritikal.
- 4- Sebagai bukti kepatuhan terhadap keperluan Program Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika Crown, Crown akan menerima pengesanan pihak ketiga yang ditawarkan oleh pembekal dan/atau sub-pembekal mereka sekiranya pihak ketiga tersebut dikenal pasti oleh Crown dan pihak berkepentingan sebagai sumber pengesanan yang boleh dipercayai. Pada masa ini, senarai itu antara lain termasuk Ecovadis, SEDEX dan ASI.
- 5- Sesuai dengan agenda kami tersendiri dan sebagai maklum balas terhadap permintaan pelanggan, Crown akan mendorong rakan pembekal kami untuk bergabung dan mengekalkan keanggotaan dalam Inisiatif Perdagangan Etika (ETI) atau organisasi perdagangan etika yang serupa dan Inisiatif Pengurusan Aluminium (ASI).
- 6- Crown akan melaksanakan Program Latihan berkaitan Penyumberan Bertanggungjawab dan Beretika untuk pasukan perolehannya di seluruh dunia.